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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr XCIII.2023 

z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 25 maja 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 25 maja 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:54 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2023 r. poz. 40 i poz. 572) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania sesji są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

Obecni: 
1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 
 

Sesję Rady Miejskiej w Kunowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Bek, 
przywitał zaproszonych gości wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji 
i stwierdził obecność 12 radnych, co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych 
uchwał.  
 
Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
Lista obecności zaproszonych gości na sesję Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik 
Nr 2 do protokołu. 
Lista obecności sołtysów uczestniczących w sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że porządek obrad 
wraz z materiałami do procedowania został udostępniony radnym na tabletach (w systemie 
e- Sesja) i zapytał czy są pytania lub uwagi do proponowanego porządku obrad.  

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie porządek 
obrad. 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27.04.2023 r. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa za rok 2022: 

a) Informacja Komendy Powiatowej Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim; 

b) Informacja Komisariatu Policji w Kunowie; 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego za rok 

2022: 

a) Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim; 

b) Informacja Prezesa Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie; 

c) Informacja Państwowego Gospodarstwa Wodnego – Wody Polskie. 

6. Przedstawienie raportu z wykonania „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kunów za 2022 rok”. 

7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kunów na lata 2023 -2037. 

8. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 

2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

do gminnej ewidencji zabytków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania tytułu „Zasłużony dla Gminy Kunów” 

oraz tytułu „Zasłużony dla Sołectwa”. 

11. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym, stanowiącym własność Gminy 

Kunów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 

nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi dzierżawcami 

w trybie bezprzetargowym. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych położonych w obrębie 

0016 – Udziców. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych położonych w obrębie 

0014 – Prawęcin. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta i Gminy Kunów na lata 2024-2030. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Rudka – część B. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego Miasto Kunów. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie aneksu nr 1 do porozumienia międzygminnego z dnia 24 maja 

2021 r. w sprawie opracowania Planu Działań Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz Planu Zrównoważonej 

Mobilności Miejskiej Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz zmiany 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie aneksu nr 1 do porozumienia międzygminnego z dnia 

7 września 2021 r. w sprawie programowania oraz wdrażania Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz zmiany uchwały 

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

20. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 

między sesjami. 

21. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 

sesjami. 

22. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zakończenie obrad. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Jolanta Ożdżyńska 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
porządek obrad.  
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Kserokopia porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 16.05.2023 r. stanowi 
załącznik Nr 4 do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27.04.2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treść 
przedmiotowego protokołu została udostępniona radnym na tabletach (w systemie e-sesja) 
i zwrócił się do radnych czy mają pytania lub wnoszą uwagi do treści przedstawionego 
dokumentu.  
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 27.04.2023 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 27.04.2023 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Jolanta Ożdżyńska 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 27.04.2023 r. 

Oryginały protokołów znajdują się w teczce znak: Nr: Or.0002.2.2023  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa za rok 2022: 

a) Informacja Komendy Powiatowej Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim; 
 

W dyskusji wzięli udział: 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, jaka jest ocena stanu 
bezpieczeństwa mieszkańców Gminy Kunów na tle powiatu ostrowieckiego. 
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Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim mł. insp. Krzysztof 
Panaszewski podziękował za zaangażowanie i pomoc w ramach wsparcia funduszu policji oraz 
wkład wniesiony na rzecz zakupu pojazdu policyjnego. Odnosząc się do stanu bezpieczeństwa 
mieszkańców Gminy Kunów w 2022 r. poinformował, że Gmina Kunów jest najbezpieczniejszą 
gminą na tle powiatu ostrowieckiego i nawiązując do sprawozdania Komendanta Komisariatu 
Policji w Kunowie podkom. Dariusza Kwiatkowskiego, nadmienił, że policjanci biorą także 
udział w zabezpieczaniu rozgrywek drużyny piłki nożnej, funkcjonującej na terenie gminy 
Kunów - „STAL Kunów”, które nie są organizowane w ramach przepisów o bezpieczeństwie 
imprez masowych, w celu utrzymania bezpieczeństwa prewencyjnego. Dodatkowo 
w uzupełnieniu zagadnienia dotyczącego przestępczości gospodarczej mł. insp. Krzysztof 
Panaszewski poinformował, że do tego typu wykroczeń należą wszelkiego rodzaju wyłudzenia 
i oszustwa dokonywane za pomocą sieci internetowej. W celu uniknięcia tego typu zdarzeń 
i uchronienia społeczności lokalnej podejmowane są szeroko rozumiane akcje profilaktyczne 
uświadamiające obywateli. Metody jakie są stosowane do tego typu przestępstw to m. in.: 
konieczność dokonania wpłat lub dopłat do transakcji, zakup węgla lub wszelkiego rodzaju 
inwestycje, a także usługi nieistniejących firm. 
Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim mł. insp. Krzysztof 
Panaszewski poinformował, że Komisariat Policji w Kunowie obsługuje Gminę Kunów oraz 
Gminę Waśniów, a udział procentowy czynów zaistniałych na podległym terenie 
w porównaniu do czynów na terenie powiatu ostrowieckiego jest niewielki. Ponadto mł. insp. 
Krzysztof Panaszewski nadmienił, że obecnie podejmowane są działania w celu zmiany działu 
prewencji jaki obecnie mieści się w Waśniowie na posterunek policji, co umożliwi 
doetatowanie jednostki. i zwiększenie liczebności patroli. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał czy są pytania do 
procedowanego punktu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu Markowi 
Mikosowi. 

Radny Marek Mikos zapytał o kompletność obsady Komisariatu Policji w Kunowie. 
Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim mł. insp. Krzysztof 

Panaszewski poinformował, że obecnie wolne są dwa wakaty przy czym została przeniesiona 
jedna policjantka z województwa mazowieckiego, która po zakończeniu adaptacji zawodowej 
zostanie zatrudniona. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał ile wynosi stan etatowy 
Komisariatu Policji w Kunowie, który obsługuje dwie gminy. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim mł. insp. Krzysztof 
Panaszewski poinformował, że obecnie stan etatowy Komisariatu Policji w Kunowie wynosi 25 
etatów, a w przypadku utworzenia Komisariatu Policji w Waśniowie ta liczba się zwiększy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał czy są jeszcze jakieś pytania do 
przedstawicieli policji.  

 
Brak zgłoszeń  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował za dotychczasową 

współpracę i zrozumienie. Ponadto Burmistrz zadeklarował dalsze wsparcie na rzecz potrzeb 
policji związanych z zapewnieniem bezpieczeństwa mieszkańców gminy. Dodatkowo 
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Burmistrz zapytał o możliwości wykorzystania np. dronów w celu patrolowania terenu podczas 
wzmożonego wypalania traw.  

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim mł. insp. Krzysztof 
Panaszewski poinformował, że tereny patrolowane są na bieżąco lecz bez użycia tak 
zaawansowanej technologii. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował za zaangażowanie 
w wykonywaną pracę i życzył dalszych sukcesów. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim mł. insp. Krzysztof 
Panaszewski podziękował za zaproszenie i dotychczasową współpracę, a także za zrozumienie 
potrzeb jednostek policyjnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek w imieniu Radnych Rady Miejskiej 
w Kunowie również podziękował za współpracę i pomoc przy zabezpieczaniu imprez 
organizowanych na terenie gminy Kunów oraz za promowanie zasad bezpieczeństwa podczas 
spotkań z młodzieżą szkolną. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego podpunktu 

porządku obrad. 

b) Informacja Komisariatu Policji w Kunowie; 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 16.05.2023 r. 
do Przewodniczącego wpłynęła informacja z Komisariatu Policji w Kunowie, dotycząca stanu 
bezpieczeństwa na terenie gminu Kunów za 2022 r. Przedmiotowy dokument został 
udostępniony radnym na tabletach w systemie e-Sesja i omówiony przez Komendanta 
Komisariatu Policji w Kunowie na posiedzeniu Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, 
Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej w dniu 22.05.2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił o zabranie głosu, w tym 
punkcie przedstawicieli policji, obecnych na obradach sesji. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Komendant Komisariatu Policji w Kunowie podkom. Dariusz Kwiatkowski omówił nadesłaną 
informację dotyczącą analizy stanu bezpieczeństwa na terenie działalności Komisariatu Policji 
w Kunowie w 2022 roku. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za przedstawienie 
przedmiotowej informacji.  
 
Informacja Komisariatu Policji w Kunowie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego za rok 
2022: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że do Biura Rady 
wpłynęła informacja z Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim dotycząca stanu bezpieczeństwa pożarowego na terenie gminu Kunów 
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za 2022 r. oraz informacja Prezesa Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie, 
które zostały udostępnione radnym na tablety w systemie e-Sesja. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił o zabranie głosu, w tym punkcie, 
obecnego na obradach sesji, przedstawiciela Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

a) Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim; 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przywitał Naczelnika Wydziału 

Operacyjno-Szkoleniowego Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim mł. bryg. Marcina Słowika i poprosił o omówienie przedmiotowej informacji. 

Naczelnik Wydziału Operacyjno-Szkoleniowego Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
w Ostrowcu Świętokrzyskim mł. bryg. Marcin Słowik omówił informację dotyczącą analizy 
stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego na terenie gminy Kunów 
w 2022 roku oraz podziękował Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi za 
wsparcie i doposażanie jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych, funkcjonujących na terenie 
gminy Kunów w celu poprawy efektywności wykonywanych przez nich działań m. in. poprzez 
zakup nowoczesnego sprzętu a także samochodów strażackich tj. np.: średniego samochodu 
ratowniczo-gaśniczego, który został przekazany jednostce OSP Kunów. Dodatkowo Naczelnik 
Wydziału Operacyjno-Szkoleniowego Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim mł. bryg. Marcin Słowik podkreślił, że oprócz sprzętu, jakim dysponują 
jednostki, bardzo ważnym ogniwem funkcjonowania Ochotniczych Straży Pożarnych są 
odpowiednio wyszkoleni strażacy ochotnicy, którzy muszą brać udział w szkoleniach 
organizowanych m. in. przez jednostki Państwowych Straży Pożarnych w celu poszerzania 
wiedzy i zdobywania nowych umiejętności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za omówienie 
przedmiotowej informacji i zapytał czy są pytania lub uwagi do procedowanego punktu. 

Brak zgłoszeń. 

Stan bezpieczeństwa pożarowego na terenie gminy Kunów. Informacja za 2022 rok 
stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego podpunktu 
porządku obrad. 

b) Informacja Prezesa Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie; 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Prezesa Zarządu 

Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomasza Smulczyńskiego o przedstawienie 
przedmiotowej informacji. 

Prezes Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomasz Smulczyński 
przedstawił informację dotyczącą analizy stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego 
i przeciwpowodziowego na terenie gminy Kunów w 2022 roku oraz dodał, że „wysokość 
ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka – ratownika OSP w Gminie Kunów, który uczestniczył 
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w działaniu ratowniczym lub akcji ratowniczej wynosi 14 zł za każdą rozpoczętą godzinę 
udziału w działaniu i jest to najniższa stawka w Powiecie Ostrowieckim. Wysokość 
ekwiwalentu w innych gminach na terenie Powiatu Ostrowieckiego kształtuje się od 15 do 
nawet 24 zł za każdą rozpoczętą godzinę”. W związku z powyższym mając na uwadze również 
minimalną stawkę godzinową, która od 1 lipca 2023 roku będzie wynosić 23,50 zł brutto, 
poprosił o zwrócenie uwagi na tą kwestię oraz podjęcie działań w miarę możliwości 
finansowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za przedstawienie 
przygotowanej informacji i zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionego 
sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Prezesowi Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Kunowie Władysławowi Ćwiekowi. 

Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Władysław Ćwiek zwrócił się z prośbą do 
Prezesa Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomasza Smulczyńskiego 
o zmobilizowanie strażaków ochotników z gminnych jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych 
do aktywniejszego udziału w uroczystościach państwowych organizowanych na terenie gminy 
Kunów oraz przekazywanie informacji prezesom gminnych jednostek OSP o posiedzeniach 
gminnego zarządu OSP o tematyce związanej z funkcjonowaniem wszystkich jednostek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Prezesowi Zarządu 
Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomaszowi Smulczyńskiemu. 

Prezes Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomasz Smulczyński 
poinformował, że zostały już podjęte działania związane z mobilizacją strażaków ochotników 
do udziału w uroczystościach organizowanych na terenie gminy Kunów i uznał, że ta sprawa 
została już załatwiona. W odniesieniu do przekazywania informacji dotyczącej posiedzeń 
Gminnego Zarządu Prezes poinformował, że jednostki wybierają swoich przedstawicieli do 
zarządów i Gminny Zarząd OSP w Kunowie funkcjonował w poszerzonym składzie o Prezesów 
Zarządów OSP działających na terenie gminy Kunów, lecz nie oni brali udziału w tych 
posiedzeniach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podkreślił, że na posiedzeniu Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 22.05.2023 r. 
została przedstawiona informacja o finansach związanych z działalnością OSP w Gminie Kunów, 
która zawiera m.in. inwestycje planowane do realizacji w 2023 r. o znacznej wartości związane 
z funkcjonowaniem Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie gminy Kunów, a zabrakło takich 
informacji w sprawozdaniu.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podkreślił, że znaczącą rolę w budowaniu 
pożarnictwa na terenie gminy Kunów, w okresie wspólnej współpracy, odegrał obecny Prezes 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Władysław Ćwiek poprzez znaczące zaangażowanie, 
zapał, doractwo i wsparcie w jego rozwoju, za co Burmistrz serdecznie podziękował. Ponadto 
Burmistrz poinformował, że w jednostkach OSP funkcjonujących na terenie gminy Kunów są 
osoby zaangażowane i cały czas ich przybywa, dzięki czemu te jednostki funkcjonują i mają 
możliwość rozwoju. Nie ma pustych strażnic, a samochody gaśnicze w większości jednostek 
zostały już wymienione lub sukcesywnie będą wymieniane. Środki finansowe w ubiegłej 
kadencji Burmistrza przeznaczone na działalność OSP w Gminie Kunów w porównaniu do 
wcześniejszych lat, przed objęciem Urzędu, wzrosły o kwotę 600 000 zł. W obecnej kadencji 
na rzecz Ochotniczych Straży Pożarnych już wydano kwotę 2 200 000 zł, a po przekazaniu 
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nowego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla jednostki OSP w Janiku kwota ta wyniesie 
4 000 000 zł. Burmistrz podkreślił, że zwraca szczególną uwagę, aby był wysoki poziom 
działalności jednostek OSP funkcjonujących na terenie gminy Kunów. W odniesieniu do 
stawek wynagrodzeń za udział w akcji ratowniczo-gaśniczej strażaka ochotnika z terenu gminy 
Kunów Burmistrz poinformował, że po 10-ciu latach obowiązywania niezmienionych stawek 
dla strażaków ochotników zostały podejmowane działania dotyczące wprowadzania zmian 
i podwyższania wysokości stawek za udział w szkoleniach i akcjach ratowniczo-gaśniczych, 
które ostatecznie w ubiegłym roku zostały określone na poziomie 10 zł/godz. za udział 
w szkoleniu i 14 zł/godz. za udział w akcji ratowniczo-gaśniczej. Ponadto w odniesieniu do 
informacji, jaka została przekazana przez Prezesa Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Kunowie Tomasza Smulczyńskiego, stwierdzającej najniższe opłacanie jednostek 
OSP działających na terenie gminy Kunów w porównaniu do innych gmin Powiatu 
Ostrowieckiego, Burmistrz poinformował, że jest to błędna informacja ponieważ w Gminie 
Bałtów stawka za udział w akcji ratowniczo-gaśniczej jest na takim samym poziomie jak 
w Gminie Kunów a stawka za udział w szkoleniu jest niższa. Dodatkowo Burmistrz nadmienił, 
że przedmiotowe stawki będą sukcesywnie waloryzowane.  
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował byłemu Prezesowi Zarządu 
Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Panu Władysławowi Ćwiekowi za zaufanie 
i powierzenie honorowej funkcji w Zarządzie Gminnym Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie 
jaka został mu nadana po objęciu Urzędu Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie. Ponadto 
Burmistrz zwrócił się do Prezes Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie 
Tomasza Smulczyńskiego z zapytaniem czy informacje, jakie przekazał oddelegowany przez 
Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie Lecha Łodeja Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, 
Rolnictwa i  Środowiska Jarosław Adamski na posiedzenie Zarządu Oddziału Miejsko-
Gminnego ZOSP RP w Kunowie w dniu 12 kwietnia 2023 r., na którym był nieobecny, 
wymagają uzupełnienia lub dodatkowego wyjaśnienia.  
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował przedstawicielowi jednostki 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu Świętokrzyskim za wzorową współpracę 
z jednostkami Ochotniczych Straży Pożarnych działających na terenie gminy Kunów i poprosił 
również o przekazanie podziękowań komendantowi Robertowi Grudniowi. Ponadto Burmistrz 
zadeklarował chęć podjęcia działań związanych z zakupem nowego samochodu strażackiego 
dla jednostki OSP w Nietulisku Dużym, który będzie trzecim pojazdem nabytym w okresie 
ostatnich 3 lat. Dodatkowo Burmistrz poinformował o bieżących inwestycjach związanych 
z funkcjonowaniem jednostek OSP tj. już trwającej rozbudowie remizy OSP w Nietulisku 
Dużym, zaplanowanym remontem remizy OSP w Bukowiu, zakończeniu prac związanych 
z budową remizy i garażu dla jednostki OSP „Agromet” w Kunowie, a także planowanych do 
realizacji, na które będą składane wnioski o dofinansowanie na ich realizację. Burmistrz Miasta 
i Gminy w Kunowie zadeklarował dalszą pomoc i wsparcie w ramach działań związanych 
z rozwojem Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Kunów. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Prezesowi Zarządu 
Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomaszowi Smulczyńskiemu. 

Prezes Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomasz Smulczyński 
poinformował, że informacja dotycząca ekwiwalentu za udział w akcjach ratowniczo-
gaśniczych została przekazana tylko do wiadomości bez przymusu podejmowania działań w tej 
sprawie. Ponadto Prezes dodał, że jest przeciwny, aby włączać politykę w funkcjonowanie OSP. 
Dodatkowo w odniesieniu do nieobecności Burmistrza na posiedzeniu Zarządu Oddziału 
Miejsko-Gminnego ZOSP RP w Kunowie w dniu 12 kwietnia 2023 r. Prezes poinformował, że 
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były zarzuty w jego kierunku, dotyczące nieprzekazywania zaproszeń dla Burmistrza na 
przedmiotowe posiedzenia, co skutkowało nieobecnością.  
Prezes Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomasz Smulczyński 
nadmienił, że zebrania sprawozdawcze i omówienie potrzeb jednostek OSP są dość ważne, 
a odnośnie kompetencji oddelegowanego pracownika - Kierownika Referatu Spraw 
Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosława Adamskiego na posiedzenie Zarządu 
Oddziału Miejsko-Gminnego ZOSP RP w Kunowie w dniu 12 kwietnia 2023 r. w zakresie 
omawianych tematów nie ma uwag, lecz zarzucił brak przepływu informacji dotyczących 
zebrań sprawozdawczych i potrzeb jednostek jakie zostały przedstawione w sprawozdaniach 
za ubiegłe lata oraz brak ich realizacji, co wynika z porównania potrzeb zawartych w tych 
sprawozdaniach. Prezes zaznaczył, że inwestycje w Gminie Kunów w duże rzeczy 
tj. samochody pożarnicze czy remonty strażnic są zauważalne, jednak zwrócił uwagę na brak 
zakupów drobnych rzeczy typu: rękawice, obuwie itd. Ponadto Prezes poinformował, że 
w ubiegłych latach była prowadzona polityka, która zapewniała określone środki w budżecie 
gminy do dyspozycji jednostek OSP na wydatki związane np. z zakupem rękawic i ma obawy, 
że w ubiegłym roku, oprócz zakupów z dotacji MSW i KSRG, nie były wydatkowane środki 
z budżetu gminy na sprzęt typu rękawice czy obuwie. Prezes zaznaczył, że ma świadomość 
jakie są oczekiwania dotyczące współpracy z Zarządem OSP, lecz uważa, że forma i poziom 
współpracy, budowany przez kilkadziesiąt lat z byłym Prezesem Miejsko-Gminnego ZOSP RP 
w Kunowie Panem Władysławem Ćwiekiem, nie będzie tożsamy z obecnie funkcjonującym 
dopiero od dwóch lat Zarządem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podkreślił, że informacja jaką przekazał 
Prezes Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomasz Smulczyński na 
posiedzeniach Komisji w dniu 22.05.2023 r. była niezgodna z prawdą. Dodatkowo Burmistrz 
nadmienił, że obecnie po zmianie przepisów prawa, które umożliwiają przekazywanie środków 
z budżetu gminy na funkcjonowanie jednostek OSP, takie działania są podejmowane, 
w ramach których np. zostały zakupione mundury dla wszystkich strażaków ochotników 
w jednostce OSP Nietulisko Małe za kwotę 10 000 zł. Ponadto Burmistrz poinformował, że 
powstałe potrzeby muszą być zgłaszane, ponieważ takie informacje są rejestrowane na 
bieżąco, a obecnie nie miał informacji o braku jakiegokolwiek drobnego sprzętu, jaki wymienia 
Prezes Smulczyński.  
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej pomimo różnic poglądów w formach 
współpracy z Prezesem Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie 
zadeklarował szerokorozumianą pomoc i wsparcie dla strażaków ochotników jednostek OSP 
wraz z Radą Miejską w Kunowie oraz poprosił o przedstawienie powodu braku członkostwa 
w Zarządzie Gminnym Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Skarbnik Gminy Danucie 
Fijas. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że w okresie od 2021 r. na drobne wydatki 
wspomniane przez Prezesa Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie 
Tomasza Smulczyńskiego wzrosły o 120% i z poziomu 150 000 zł w roku bieżącym przekazano 
kwotę 331 000 zł. Skarbnik nadmieniła również, że znacząco wzrosła wysokość rachunków za 
zużycie prądu i gazu w jednostkach OSP i zwróciła się z prośbą o oszczędne, celowe 
i gospodarne wykorzystywanie środków publicznych, co spowoduje możliwość ich 
wykorzystania na inne wydatki. Ponadto w odniesieniu do informacji Prezesa Zarządu 
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Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomasza Smulczyńskiego w sprawie zakupu 
lekkiego samochodu o wartości ponad 50 000 zł dla jednostki OSP w Kunowie Skarbnik 
poinformowała, że całość środków pochodziła z budżetu gminy, a nie tylko przy wsparciu, jak 
zostało to zawarte w sprawozdaniu.  

Prezes Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomasz Smulczyński 
poinformował, że z informacji jakie posiada, jednostka OSP również miała wkład w zakup 
przedmiotowego samochodu. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas dodała, że samochód jest ujęty w środkach trwałych co 
świadczy o pokryciu kosztów zakupu z budżetu gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Kierownikowi Referatu 
Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosławowi Adamskiemu. 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
w odniesieniu do stawek ekwiwalentu dla strażaków ochotników poinformował, że najniższa 
ich wartość wynosi w Gminie Bałtów tj. 7 zł/godz. za udział w szkoleniu i 14 zł/godz. za udział 
w akcji ratowniczo-gaśniczej. Ponadto Kierownik podkreślił, że w tym roku o 100% zostały 
zwiększone stawki dla kierowców Ochotniczych Straży Pożarnych z poziomu 200 zł na 400 zł 
dla kierowcy samochodu , który znajduje się w Krajowym Systemie Ratowniczo-Gaśniczym  
i z poziomu 120 zł na 250 zł dla kierowcy samochodu lekkiego i spoza Krajowego Systemu 
Ratowniczo-Gaśniczego. Dodatkowo Kierownik nadmienił, że zgodnie z ustawą o ochotniczych 
strażach pożarnych, ekwiwalent pieniężny ustala się nie rzadziej niż raz na dwa lata, 
a w Gminie Kunów ostatnia zmiana miała miejsce w czerwcu 2022 roku, więc warunek 
ustawowy został spełniony. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska 
Jarosław Adamski poinformował również, że zgodnie w ww. ustawą gmina ma obowiązek, 
w ramach swoich możliwości, finansować Ochotnicze Straże Pożarne, co wiąże się 
z możliwościami budżetowymi gminy dotyczącymi pokrycia kosztów na potrzeby zgłaszane 
przez druhów czy zwierzchników OSP, które mogą być nie w pełni zrealizowane ze względu na 
brak środków. W związku z potrzebami jakie zostały przedstawione na posiedzeniu Zarządu 
Oddziału Miejsko-Gminnego ZOSP RP w Kunowie w dniu 12 kwietnia 2023 r. Kierownik 
poinformował, że koszt ich realizacji kilkukrotnie przewyższa budżet jaki jest przeznaczany na 
funkcjonowanie jednostek OSP w Gminie Kunów. Kierownik dodał, że na bieżąco 
podejmowane są działania w celu zakupu zgłaszanych potrzeb w ramach możliwości 
finansowych, a koszt funkcjonowania jednostek OSP również znacząco wpływa na przekazany 
budżet. Ponadto Kierownik zadeklarował udział w przepływie informacji jednostek OSP 
a gminą i Burmistrzem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że nie ma uwag odnośnie 
przepływu informacji dotyczących Ochotniczych Straży Pożarnych i nie widzi potrzeb 
wprowadzania zmian. Burmistrz zadeklarował także pomoc i wsparcie dla druhów, a także 
podejmowanie dalszych działań w celu podwyższenia poziomu funkcjonowania OSP z terenu 
gminy Kunów obejmujące zakres od zakupu drobnych rzeczy do nowych samochodów 
ratowniczo-gaśniczych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek w imieniu Rady Miejskiej w Kunowie 
podziękował za bardzo wysoki poziom funkcjonowania Ochotniczych Straży Pożarnych 
z terenu gminy Kunów oraz za ścisłą współpracę Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
w Ostrowcu Świętokrzyskim.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Prezesowi Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Kunowie Władysławowi Ćwiekowi. 

Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Władysław Ćwiek zwrócił się 
z propozycją zorganizowania w najbliższym czasie spotkania wszystkich Prezesów jednostek 
Ochotniczych Straży Pożarnych funkcjonujących na terenie gminy Kunów w celu omówienia 
spraw dotyczących działalności Ochotniczych Straży Pożarnych.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poparł propozycję Prezesa Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Kunowie Władysława Ćwieka w celu poprawy współpracy i zwrócił się do 
Prezesa Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomasza Smulczyńskiego 
o przedstawienie powodu braku członkostwa Burmistrza w Zarządzie Gminnym Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Kunowie na odrębnym spotkaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Prezesowi Zarządu 
Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomaszowi Smulczyńskiemu. 

Prezes Zarządu Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Tomasz Smulczyński 
wyraził zgodę na spotkanie i wyjaśnienie przedmiotowego zagadnienia.  

 
Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego na terenie 

gminy Kunów za 2022 rok stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 

c) Informacja Państwowego Gospodarstwa Wodnego – Wody Polskie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przywitał przedstawicieli 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Zarządu Zlewni w Radomiu i poprosił o zabranie głosu 
w procedowanym punkcie. Dodatkowo Przewodniczący poinformował, że nadesłana 
informacja Państwowego Gospodarstwa Wodnego – Wody Polskie, dotycząca stanu 
bezpieczeństwa przeciwpowodziowego na terenie gminy Kunów została udostępniona 
radnym na tablety w systemie e-Sesja.  

  
W dyskusji wzięli udział: 

Kierownik Obiektu Hydro-Technicznego Brody Iłżeckie- Wióry Tomasz Niewadzi 
poinformował, że na obiektach piętrzących wodę cały czas utrzymywana jest rezerwa 
powodziowa, a gospodarka wodna prowadzona jest w sposób umożliwiający przyjęcie fali 
powodziowej lub wezbrania powodziowego. Ponadto Kierownik nadmienił, że zgodnie 
z protokołami jakie zostały sporządzone przez Centrum Techniczne Kontroli Zapór 
Państwowego Instytutu Badawczego, po przeprowadzonej kontroli, na obiektach piętrzących 
wodę, obiekty Brody Iłżecki – Wióry nie zagrażają bezpieczeństwu ludności. Dodatkowo 
Kierownik poinformował, że na obydwu zaporach zabezpieczone są całodobowe obsady 
operatorów urządzenia zapór i pompowni w celu kontroli prawidłowości ich funkcjonowania. 
W przypadku zadysponowania tzw. „zrzutu wyprzedzającego”, informowane są odpowiednie 
instytucje tj.: Wojewódzkie Centrum Zarządzania Kryzysowego w Kielcach, Centrum 
Operacyjne Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie, stanowisko powodziowe 
Zarządu Zlewni w Radomiu, sztaby kryzysowe jednostek samorządowych oraz właściciele mały 
elektrowni wodnych, zlokalizowanych poniżej stopni piętrzących telefonicznie lub mailowo, 
a także jest w stałym kontakcie z  Kierownik Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim 
Panem Pawłem Szczygłem. 
Kierownik Obiektu Hydro-Technicznego Brody Iłżeckie- Wióry Tomasz Niewadzi nadmienił, że 
w dniach 18-20 maja 2023 r. został zadysponowany „zrzut wyprzedzający” w ilości 21 m3 ze 
względu na stan wodowskazu w Skarżysku, który wskazywał falę wodną około 20 m3 . 
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Dodatkowo Kierownik zadeklarował przekazanie danych kontaktowych wszystkich instytucji, 
które są informowane o podejmowanych działaniach na zbiornikach Brody Iłżeckie - Wióry. 
Ponadto Kierownik przedstawił bieżącą sytuację hydrologiczną na zaporach Brody Iłżecki – 
Wióry z godz. 6 UTC tj. godz. 8 czasu zegarowego strefy europejskiej i poinformował, że 
z prognoz IMGW jakie są przedstawiane na dziś i najbliższe lata, wynika, że w okresie 
wiosennym należy spodziewać się opadów intensywnych lecz w krótkim czasie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Renacie 
Ćwiklińskiej. 

Radna Renata Ćwiklińska poinformowała, że po ostatnich opadach atmosferycznych 
w miejscowości Udziców, która leży poniżej zapory i w sąsiedztwie rzeki Kamiennej nastąpiły 
znaczne podtopienia gruntów a także budynków i zwróciła się z zapytaniem czy były 
podejmowane rozmowy z właścicielem elektrowni wodnej znajdującej się w miejscowości 
Udziców, dotyczące przepływu wody na tym obiekcie. Ponadto Radna zwróciła uwagę na stan 
drogi biegnącej przez Udziców, która jest także podtapiana, co powoduje jej znaczące 
uszkodzenia i poprosiła o pomoc w rozwiązaniu zaistniałego problemu. 

Kierownik Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim Pan Paweł Szczygieł 
w odniesieniu do podtopień jakie miały miejsce w miejscowości Udziców poinformował, że 
ostatnie opady atmosferyczne zaliczone zostały do opadów nawalnych a grunt na tych 
terenach jest o małej przepustowości, co powoduje zastoiska wody. Odnośnie informowania 
właścicieli Małych Elektrowni Wodnych (MEW) i ich obowiązków, Kierownik poinformował, że 
jak już zostało wspomniane w wypowiedzi Kierownika  Obiektu Hydro-Technicznego Brody 
Iłżeckie- Wióry Tomasza Niewadzi, są oni wcześniej informowani o podejmowanych 
działaniach jakie będą wykonywane na zaporach i mają obowiązek przepuszczenia wody, która 
będzie zrzucana z zapory. Dodatkowo Kierownik poinformował, że Małe Elektrownie Wodne 
nie mają rezerwy powodziowej, gdyż nie są to zbiorniki wodne lecz jazy piętrzące wodę, które 
muszą przepuścić falę wodną.  

Kierownik Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim Pan Paweł Szczygieł nadmienił, 
że została przekazana prośba Zarządu Zlewni w Radomiu do właścicieli Małych Elektrowni 
Wodnych o obniżenie poziomu wody na jazach w okresie wykonywania prac polowych, ze 
względu na występowanie podtopień, lecz jest to tylko prośbą bez możliwości przymusowego 
egzekwowania, gdyż nie ma takich możliwości prawnych. Ponadto Kierownik poinformował, 
że podczas spotkania zorganizowanego w siedzibie Nadzoru Wodnego w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, w którym brał udział także Pan Andrzej Kryj Poseł na Sejm RP, zostały 
przeanalizowane pozwolenia wydane osobom prowadzącym Małe Elektrownie Wodne oraz 
przekazane do Zarządu Zlewni w Radomiu celem dalszej analizy. Zebrano także oświadczenia 
od mieszkańców dotyczące proponowanych działań i uwag do realizacji w omawianej sprawie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtys Udzicowa 
Jadwidze Mikos. 

Sołtys Jadwiga Mikos zwróciła się z prośbą o podjęcie działań w celu obniżenia poziomu 
wody w korycie rzeki Kamiennej, w celu umożliwienia odpływu wody z gruntów i szybszego 
przepływu zrzutów wody z zapór. Dodatkowo Sołtys poinformowała, że obecny poziom wody 
rzeki Kamiennej w miejscowości Udziców powoduje duże nasączenie gruntów oraz 
podtopienia i poprosiła obecnych na obradach przedstawicieli Państwowego Gospodarstwa 
Wodnego Zarządu Zlewni w Radomiu o podjęcie działań  i rozmów z właścicielami elektrowni 
znajdujących się na terenie gminy Kunów w przedmiotowej sprawie. 

Kierownik Obiektu Hydro-Technicznego Brody Iłżeckie- Wióry Tomasz Niewadzi 
poinformował, że nie ma możliwości wyregulowania poziomu wody poniżej zbiornika. 
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Działania jakie są możliwe do podjęcia przez niego na obiekcie zapory to jedynie kontrola 
poziomu wody przed obiektem i ewentualne jej piętrzenie.  

Sołtys Jadwiga Mikos poinformowała, że w dokumentacji jaka została wydana właścicielom 
MEW-ów znajduje się informacja, że działalność elektrowni nie powinna szkodzić 
mieszkańcom, a w obecnej sytuacji szkodzi.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Renacie 
Ćwiklińskiej. 

Radna Renata Ćwiklińska zapytała obecnych na obradach przedstawicieli Państwowego 
Gospodarstwa Wodnego Zarządu Zlewni w Radomiu czy z racji zajmowanych stanowisk mogą 
wystąpić do Zarządu Wód Polskich o wyczyszczenie dna rzeki Kamiennej na wysokości 
miejscowości  Kunów i Udziców ze względu na duże zamulenie.  

Kierownik Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim Pan Paweł Szczygieł odnosząc 
się do prośby w sprawie pogłębieni dna rzeki poinformował, że przedmiotowe działanie nie 
jest  przewidziane do realizacji w planach finansowych. Ponadto Kierownik zaznaczył, że 
pomimo oczyszczenia i pogłębienia koryta rzeki Kamiennej poziom wody nie ulegnie zmianie 
ze względu na jej piętrzenie. Odnośnie opróżniania koryta rzeki przez zrzutem wody z zapory 
Kierownik poinformował, że nie ma możliwości opróżnienia wody ze względów np. ochrony 
środowiska czy osuwania się brzegów koryta rzeki, spowodowane częstą zmianą poziomu 
wody. Dodatkowo Kierownik przypomniał, że Zarząd Zlewni w Radomiu zobligował się do  
przeprowadzenia dogłębnej analizy wydawanych pozwoleń, dotyczących funkcjonowania 
MEW-ów oraz poinformował, że jest w stałym kontakcie z Sołtys Udzicowa, m. in. w sprawie 
cieku wodnego od Udzicowa i uzyskania pozwolenia na likwidację nor i tam bobrowych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtys Udzicowa 
Jadwidze Mikos. 

Sołtys Jadwiga Mikos nadmieniła, że rów melioracyjny znajdujący się przy drodze 
powiatowej w miejscowości Udziców jest niedrożny ze względu na zamulanie przez bobry 
i zwróciła się do przedstawicieli Państwowego Gospodarstwa Wodnego również o pomoc 
w tej sprawie. 

 Kierownik Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim Pan Paweł Szczygieł 
poinformował, że Wody Polskie podejmują działania w celu poprawy sytuacji hydrologicznej 
nie tylko na rzece Kamiennej, ale także na rzece Świślinie i Węgierce,  jak i na cieku od 
Udzicowa. Usuwane są tamy bobrowe i przetamowania oraz wykonano pomiary posadowienia 
znaków maksymalnego poziomu piętrzenia na jazie w Chmielowie i Romanowie, które są 
zgodne z postanowieniami wodno-prawnymi. Zostały podjęte rozmowy z właścicielem 
elektrowni oraz skierowano pismo z Zarządu Zlewni w Radomiu w sprawie piętrzenia wody. 
Na przełomie marca i kwietnia poziom piętrzenia wody został zmniejszony na okres 7 dni. 
Ponadto prywatny przedsiębiorca poinformował, że poziom piętrzenia wody w elektrowni nie 
ma wpływu na poziom wód opadowych. Dodatkowo Kierownik poinformował, że w przypadku 
zgłoszeń zaistnienia nieprawidłowości, na bieżąco podejmowane są działania w celu ich 
sprawdzenia i wyeliminowania. Ostatnio został udrożniony ciek wodny z Udzicowa 
i Chmielowa umożliwiający odpływ wody opadowej. Kierownik poinformował także 
o spotkaniu jakie zostało ustalone z pracownikami Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa 
i Środowiska Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie w celu wspólnego zajęcia stanowiska 
i podjęcia działań w przedmiotowym zakresie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował przedstawicielom 
Państwowego Gospodarstwa Wodnego Zarządu Zlewni w Radomiu za udział w sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  
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Informacja Państwowego Gospodarstwa Wodnego - Wody Polskie stanowi załącznik Nr 8 
do protokołu. 

6. Przedstawienie raportu z wykonania „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kunów za 2022 rok”. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przywitał członka Gminnej Komisji 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 
Zdzisława Zawickiego i poinformował, że raport z wykonania „Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kunów za 
2022 rok” został udostępniony radnym na tabletach (w systemie e-sesja) oraz został 
omówiony na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki 
Społecznej w dniu 22. 05.2023 r.  
Przewodniczący udzielił głosu Panu Zdzisławowi Zawickiemu i poprosił o omówienie 
przedmiotowego raportu.  

Członek Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
i Przeciwdziałania Narkomanii Zdzisława Zawickiego przedstawił raport z wykonania 
„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kunów za 2022 rok”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedstawionego raportu.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za przedstawienie 
procedowanego dokumentu i udzielił głosu radnej Barbarze Domagale. 

Radna Barbara Domagała podziękowała członkom Gminnej Komisji Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za podejmowanie 
działania na rzecz mieszkańców Gminy Kunów oraz Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie 
Lechowi Łodejowi za współorganizację zajęć wakacyjnych dla dzieci w świetlicach 
środowiskowych i festynu pn.: „Bezpieczne wakacje”. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

 
Raport z wykonania „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kunów za 2022 rok” stanowi załącznik 
Nr 9 do protokołu. 
 
7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2023 -2037. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 
o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  

Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła projekt procedowanej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treść projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 
Ponadto Przewodniczący poinformował, że obrady sesji opuścił radny Darek Różalski. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2023 -2037. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (4) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr XCIII.614.2023 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2023 -2037 stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
8. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2023 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła projekt procedowanej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treść projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2023 
rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (4) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCIII.615.2023 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2023 rok stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub do gminnej ewidencji zabytków. 

W dyskusji wzięli udział: 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 
o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  

Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. Ponadto 
Przewodniczący zgłosił ustny wniosek o nieodczytywanie w całości projektu uchwały 
w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub do gminnej ewidencji 
zabytków, ze względu na jego obszerność. Przewodniczący poinformował również, że projekt 
uchwały został udostępniony radnym na tabletach (w systemie e-Sesja) i radni mieli 
możliwość zapoznania się z całością procedowanego dokumentu, a także mieszkańcy mieli 
dostęp do materiałów przedłożonych do procedowania na sesji poprzez portal e-Sesja, 
zachowując jawność dokumentów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Skarbnik Gminy Danucie 
Fijas.  

Skarbnik Gminy Danuta Fijas zgłosiła autopoprawkę do procedowanego projektu uchwały 
w postaci dodania w § 5 ust. 1 słowa „się” po wyrazie „udziela”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przedmiotowy 
wniosek. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
odczytania w formie skróconej projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków lub do gminnej ewidencji zabytków. 
 

Wyniki głosowania 
ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (4) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła wniosek 
o odczytanie w formie skróconej projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków lub do gminnej ewidencji zabytków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie skróconej treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał skróconą treść 

projektu procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub do 
gminnej ewidencji zabytków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (4) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCIII.616.2023 o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub do gminnej ewidencji zabytków stanowi załącznik 
Nr 12 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania tytułu „Zasłużony dla Gminy Kunów” 
oraz tytułu „Zasłużony dla Sołectwa”. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Sekretarz Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Sekretarz Gminy  Aneta Szloser-Tyczyńska omówiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 
Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treść projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zasad przyznawania tytułu „Zasłużony dla Gminy Kunów” oraz 
tytułu „Zasłużony dla Sołectwa”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (4) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCIII.617.2023 w sprawie zasad przyznawania tytułu 
„Zasłużony dla Gminy Kunów” oraz tytułu „Zasłużony dla Sołectwa” stanowi załącznik Nr 13 
do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

11. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym, stanowiącym własność Gminy 
Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła projekt procedowanej 
uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 
Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treść projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
zabudowanej budynkiem mieszkalnym, stanowiącym własność Gminy Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (4) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCIII.618.2023 o zmianie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym, stanowiącym własność 
Gminy Kunów stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 
nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi dzierżawcami 
w trybie bezprzetargowym. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treść projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 
nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi dzierżawcami 
w trybie bezprzetargowym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (4) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCIII.619.2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnych umów dzierżaw nieruchomości, stanowiących własność Gminy Kunów, 
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z dotychczasowymi dzierżawcami w trybie bezprzetargowym stanowi załącznik Nr 15 do 
protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że kolejne dwa 
projekty uchwał, które będą poddane do procedowania, dotyczą nabycia nieruchomości 
gruntowych, położonych w miejscowości Udziców i Prawęcin, z przeznaczeniem na realizację 
zadań własnych gminy w zakresie kultury fizycznej, turystyki w tym terenów rekreacyjnych, 
urządzeń sportowych, zieleni gminnej i zadrzewień. Cena wynegocjowana z właścicielami 
przedmiotowych nieruchomości jest korzystana, a nabycie tych gruntów i realizacja 
planowanych inwestycji z nimi związanych dodatkowo wpłynie na uatrakcyjnienie tych miejsc. 
Przewodniczący przeszedł do dalszego procedowania porządku obrad. 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych położonych w obrębie 
0016 – Udziców. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych położonych w obrębie 0016 
– Udziców. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (5) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
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Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował spółce „Ziemi” wspólnoty 

Miasta Kunowa za odsprzedanie nieruchomości gruntowej o powierzchni około 20 ha za kwotę 
około 60 000 zł . Dodatkowo Burmistrz poinformował, że dzięki tej inwestycji gmina będzie 
miała możliwość zarządzania przedmiotowych terenem co umożliwi realizację planowanych 
inwestycje tj. np. utworzenie ścieżki geoedukacyjnej. Ponadto Burmistrz nadmienił, że kolejny 
teren jaki jest w posiadaniu spółki „Ziemi” wspólnoty Miasta Kunowa to tzw. bukowska góra 
położona jest w miejscowości Bukowie, na którym jest możliwości odtworzenia zbiornika 
wodnego, stanowiącego jednocześnie obiekt rekreacyjny jak i hydrologiczny, pozwalający na 
zapewnienie bezpieczeństwa powodziowego. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCIII.620.2023 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych 
położonych w obrębie 0016 – Udziców stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych położonych w obrębie 
0014 – Prawęcin. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument.  
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych położonych w obrębie 0014 
– Prawęcin.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (5) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCIII.621.2023 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych 
położonych w obrębie 0014 – Prawęcin stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 
Rewitalizacji Miasta i Gminy Kunów na lata 2024-2030. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 
Miasta i Gminy Kunów na lata 2024-2030.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (5) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCIII.622.2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Kunów na lata 2024-2030 stanowi załącznik 
Nr 18 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Rudka – część B. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Rudka – część B.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (5) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCIII.623.2023 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo 
Rudka – część B stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego Miasto Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego Miasto Kunów.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (5) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCIII.624.2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów 
obejmującego Miasto Kunów stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

18. Podjęcie uchwały w sprawie aneksu nr 1 do porozumienia międzygminnego z dnia 24 
maja 2021 r. w sprawie opracowania Planu Działań Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz Planu 
Zrównoważonej Mobilności Miejskiej Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy 
oraz zmiany uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 
Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowej Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie aneksu nr 1 do porozumienia międzygminnego z dnia 24 maja 
2021 r. w sprawie opracowania Planu Działań Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 
Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz Planu Zrównoważonej Mobilności 
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Miejskiej Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz zmiany uchwały w sprawie 
zawarcia porozumienia międzygminnego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (5) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCIII.625.2023 w sprawie aneksu nr 1 do porozumienia 
międzygminnego z dnia 24 maja 2021 r. w sprawie opracowania Planu Działań 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy 
oraz Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta 
Północy oraz zmiany uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego stanowi 
załącznik Nr 21 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

19. Podjęcie uchwały w sprawie aneksu nr 1 do porozumienia międzygminnego z dnia 
7 września 2021 r. w sprawie programowania oraz wdrażania Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz zmiany uchwały 
w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 
Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowej Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie aneksu nr 1 do porozumienia międzygminnego z dnia 7 września 
2021 r. w sprawie programowania oraz wdrażania Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 
Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz zmiany uchwały w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Teresa 
Łucka, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (5) 
Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCIII.626.2023 w sprawie aneksu nr 1 do porozumienia 
międzygminnego z dnia 7 września 2021 r. w sprawie programowania oraz wdrażania 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy 
oraz zmiany uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego stanowi załącznik 
Nr 22 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

20. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 

⎯ 3 maja uczestniczył w uroczystościach Jubileuszu 232-ej rocznicy uchwalenia 
Konstytucji 3 maja oraz obchodach dnia strażaka w Gminie Kunów, 

⎯ 11 maja Radni Rady Miejskiej w Kunowie brali udział w Jubileuszu 50-lecia pożycia 
małżeńskiego oraz wręczeniu medali, 

⎯ 19 maja uczestniczył w zawodach organizowanych dla dzieci i młodzieży pn.: „Bieg 
Fagi”, który odbył się na stadionie sportowym LKS „Stal”w Kunowie, 

⎯ 22 maja przedstawiciele Rady Miejskiej w Kunowie brali udział w spotkaniu, które 
odbyło się w Bałtowie wraz ze Stowarzyszeniem „Krzemienny Krąg”, 
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⎯ 24 maja brał udział w promocji książki pt. „ Na uboczu. Nasze historie mówione”, 
której autorem jest Andrzej Nowak-Arczewski w Publicznej Szkole Podstawowej im. 
A. Hedy „Szarego” w Kunowie. 

21. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 
sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi.  
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprawozdanie 

z działalności Burmistrza w okresie między sesjami zostanie opublikowane na jego profilu 
Facebook oraz na stronie internetowej urzędu i zachęcił do zapoznania się z przedmiotowym 
dokumentem, w którym zawarte są wszystkie działania, jakie były podejmowane w okresie 
między sesjami.  
 

Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.5.2023 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

w Kunowie w okresie między sesjami (od 27.04.2023 r. do 24.05.2023 r.), stanowi załącznik 

Nr 23 do protokołu.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  
 

22. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wpłynęła do niego 

jedna interpelacja od radnej Renaty Ćwiklińskiej i poprosił o przedstawienie przedmiotu 
złożonej interpelacji.  

Radna Renata Ćwiklińska złożyła interpelacje dotyczące miejscowości Udziców w sprawie: 
- uszczelnienia i oczyszczenia rowów - kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 24 do 
protokołu, 
- usunięcia błota z jezdni drogi gminnej - kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 25 do 
protokołu, 
- wymiany desek w kładce - kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 26 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej w odniesieniu do interpelacji radnej Renaty 
Ćwiklińskiej poinformował, że wszystkie prace porządkowe na terenie gminy Kunów są na 
bieżąco omawiane z Kierownikiem Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie 
i w ramach możliwości wykonywane. Dodatkowo Burmistrz poinformował, że rów 
w miejscowości Udziców jest szczelny, co zostało stwierdzone po jego sprawdzeniu, 
a oczyszczanie będzie doprecyzowane i na bieżąco wykonywane zgodnie z potrzebami.  

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław 
Wasilewski w odniesieniu do interpelacji Radnej Renaty Ćwiklińskiej poinformował, że rowy 
biegnące wzdłuż drogi gminnej w miejscowości Udziców będą czyszczone. Dodatkowo 
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Kierownik nadmienił, że warto podjąć działania dotyczące odtworzenia części rowów 
odprowadzających wodę do rzeki Kamiennej, które zostały zasypane. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zlecił także Kierownikowi Zakładu 
Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu usunięcie 
ubytków w kładce na rzece Kamiennej w miejscowości Udziców.  

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław 
Wasilewski poinformował, że część elementów kładki została już wymieniona a pozostałe 
części będą wymieniane w najbliższym czasie. Dodatkowo Kierownik nadmienił, że podjął 
rozmowy z Kierownikiem Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim dotyczące 
możliwości prawnych związanych z wymianą nawierzchni kładki z drewnianej na blachę 
ryflowaną.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poinformował, że trwają 
prace związane z wykaszaniem traw na terenie gminy Kunów zgodnie z określonym 
harmonogramem przez Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej 
w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radne Teresie Łuckiej. 
Radna Teresa Łucka zwróciła się o podjęcie działań związanych z odprowadzeniem wody 

gromadzącej się po opadach przy jednej z posesji przy drodze prowadzącej do kamieniołomu 
oraz zapytała Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie 
Mirosława Wasilewskiego o możliwość naprawy przewróconej barierki nad rowem 
w miejscowości Nietulisko Małe.  

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław 
Wasilewski poinformował, że zostaną podjęte prace w celu naprawy uszkodzonej barierki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek w imieniu własnym i mieszkańców 
podziękował za wykoszenie terenu wokół altany. W miejscowości Boksycka. 
Przewodniczący w imieniu Radnych Rady Miejskiej w Kunowie złożył życzenia z okazji Dnia 
Matki i Dnia Ojca. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  
 

23. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował Sekretarz Gminy za pomoc 

w przygotowywaniu raportu o stanie Gminy Kunów za 2022 rok i poinformował, że do biura 
rady został przekazany przedmiotowy dokument, który zostanie omówiony na najbliższej 
planowanej sesji Rady Miejskiej w Kunowie. Dodatkowo Burmistrz przedstawił spis informacji 
jakie zostały zawarte w raporcie. Ponadto Burmistrz zaprosił do wzięcia udziału 
w uroczystościach organizowanych z okazji Dnia Matki w dniu 26.05.2023 r. o godz. 17 w rynku 
w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał czy są chętni do zabrania głosu 
w procedowanym punkcie. 

 
Brak zgłoszeń 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  

 
24. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady XCIII sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w niej.  

 
Płyta CD z nagraniem obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 25.05.2023 r. stanowi 

załącznik Nr 27 do protokołu.  

 

Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna pod linkiem: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/38090/sesja-rady-w-dniu-25-maja-2023-r.htm  

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Kunowie  

Piotr Bek  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://kunow.esesja.pl/transmisja/38090/sesja-rady-w-dniu-25-maja-2023-r.htm

